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Tussenkomt N-VA-fractie bespreking Bestuursakkoord 

‘District Antwerpen Nieuwe Stijl’ 
 

Geachte collega’s, 

 

Vanuit  de N-VA-fractie nemen we met veel plezier de verdediging van het 

bestuursakkoord 'District Antwerpen Nieuwe stijl' op. 

 

Want vanaf het prille begin van de onderhandelingen tussen de huidige 

meerderheidspartners tot aan de laatste letter van het uiteindelijke akkoord merkten we 

dat er inderdaad een nieuwe wind aan het waaien was. 

 

Een nieuwe wind die zich vertaalt heeft in een aantal principes: 

 

-Zo erkent het bestuursakkoord dat willen we onze Antwerpse gemeenschap opbouwen, 

dit met het nodige tweerichtingsverkeer zal moeten gebeuren. Uiteraard mag de burger 

iets van de overheid verwachten, hij of zij betaalt er tenslotte belastingen voor, maar die 

overheid -ons district in dit geval- mag ook verwachten dat diezelfde burger in de mate 

van het mogelijke zijn of haar verantwoordelijkheid opneemt. 

 

-Een ander belangrijk principe is dat alle buurten de moeite waard zijn. Het bestuur 

moet er dan ook voor zorgen dat zeker daar waar het moeilijker gaat mensen kansen 

krijgen en gestimuleerd worden om van hun buurt iets te maken zodat wegvluchten van 

zodra het kan niet meer nodig is. Belangrijk want anders spreken we van dweilen met de 

kraan open en kunnen we steeds van nul af beginnen. 

 

-Een derde principe dat van groot belang is om ons district actief en levendig te houden 

is het feit dat eigen initiatief boven overheidsinitiatief gaat. Als district moeten we ons 

niet in de plaats stellen van deze of gene, neen, het verenigingsleven, de buurtwerking 

of de creatieve individuele burger moet ondersteund worden zodat hijzelf mee voor de 

buurt zorgt. 

 

Ik ga hier verder niet het hele akkoord uit de doeken doen, het college heeft dit reeds 

uitvoerig gedaan. 

Ik stip enkel nog een aantal belangrijke punten aan: 

 

-Decentralisatie: Uiteraard wensen wij een bijzonder goede verstandhouding met het 

schoon verdiep, maar dit betekent niet dat het district zomaar slaafs alles moet volgen. 

Meer middelen en bevoegdheden dus, zodat het district als bestuursniveau dat het 



dichtst staat bij de burger een volwaardig en kwaliteitsvol beleid kan voeren.  

 

-Een sterke democratie betekent voor ons dan weer echte inspraak van bij ‘t begin, een 

kwaliteitsvolle communicatie in een voor iedereen begrijpelijk Nederlands, respect voor 

de adviesraden en aandacht voor de diverse samenstelling ervan, een college dat 

regelmatig de wijken bezoekt met daarnaast ook voldoende wijkgebonden overleg 

waarbij ook bijvoorbeeld de wijkpolitie -die we sowieso in het districtsveiligheidsbeleid 

willen inschakelen- of De Lijn aan bod moeten kunnen komen. Ook de vrijwilliger 

wordt in dit alles bijzonder gewaardeerd. 

 

-Ook ons district vergroent en vergrijst. Een diverse aanpak voor deze steeds diverser 

wordende groepen is noodzakelijk. Of het nu gaat over het wegwerken van 

taalachterstand, voldoende lokalen in de buurt, intergenerationele projecten, aangepast 

wonen, toegankelijkheid, aangepast straatmeubilair, een degelijk speelweefsel, tijdelijke 

speelterreinen, ondersteuning van de bestaande organisaties en verenigingen maar ook 

aandacht voor de niet-georganiseerde senior of jongere, dit alles vinden we terug in het 

akkoord. 

 

-Ook voor sport en cultuur geldt dat er een voldoende aanbod moet zijn in iedere buurt. 

Dit kan door aan scholen te vragen hun sportinfrastructuur op woensdagnamiddag en in 

het weekend tegen onkostenvergoeding open te stellen. Cultuur in parken en op pleinen 

wordt ook meer gestimuleerd. Wat Cultuur betreft zijn we zeer tevreden dat er een zeer 

goed evenwicht gevonden werd tussen enerzijds traditie en anderzijds vernieuwing. Het 

bewust vieren van 11 juli of aandacht voor de rederijkerskamers betekent dus niet dat er 

geen aandacht is voor urban dance of nieuwe subculturen, integendeel. Het een kan dus 

wel degelijk perfect samen met het ander. 

 

-Wat mobiliteit betreft zijn we blij dat het gezond verstand zegeviert. Uiteraard zien we 

graag zoveel mogelijk Antwerpenaren te voet, met de fiets of het ov gaan -en dit op een 

veilige en comfortabele manier- maar ook de auto zal haar plaats blijven hebben en de 

uiteraard hierbij gepaard gaande parkeerplaatsen. Ook de voor ons district zeer 

belangrijke binnenstad moet -op een weliswaar intelligente manier- voor de 

verschillende vervoersmodi vlot bereikbaar blijven, zoniet staat onze Grote Markt 

helemaal ten dode opgeschreven. 

 

-Publiek domein, vergroening en lokale economie neem ik tot slot samen, want al deze 

beleidsdomeinen zorgen ervoor dat mensen graag in ons district wonen. Levendigere en 

groenere wijken, een bloeiende kwaliteitsvolle horeca en en lokale ondernemers die 

zorgen voor een divers aanbod zijn voorwaarden om bewoners naar het district te 

lokken of ze te behouden. Herinrichting en onderhoud zijn hierbij van groot belang. Dit 

moet met de nodige burgerparticipatie gebeuren, op basis van de inventaris 'staat van de 

straat',  goed gecoördineerd met bijvoorbeeld nutsmaatschappijen, veilig in alle 



betekenissen van het word, duurzaam en met vooral een goede eindkwaliteit. Zeker hier 

geldt dat iedere eurocent bijzonder nuttig besteed moet worden. Dat geldt trouwens voor 

alle beleidsdaden waarbij we ook als meerderheid niet te beroerd moeten zijn om steeds 

alle initiatieven kritisch tegen het licht te houden.  

 

Hiermee sluit ik af en wens ik nogmaals onze steun te betuigen aan het bestuursakkoord 

'district Antwerpen Nieuwe Stijl'. 

 

Jan van der Vloet  

Fractieleider N-VA  


